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Schriftelijke vragen ChristenUnie Flevoland  
Onderwerp: Structureel vandalisme bushokjes Flevoland  
 
Geacht College,  
 
De ChristenUnie Flevoland heeft met zorg geconstateerd dat bushokjes in onze provincie wekelijks 
onderhevig zijn aan vandalisme. Dit leidt niet alleen tot hoge kosten, maar ook tot een onveilige en 
onaangename omgeving voor reizigers doordat het veiligheidsglas gebarsten op straat (in het 
bushokje) ligt en er enige tijd overheen gaat voordat dit vervangen wordt. Wij willen graag meer 
inzicht in de omvang van dit probleem en de hieraan verbonden kosten.  
Daarom stelt de ChristenUnie Flevoland op grond van artikel 23 van het Reglement van Orde de 
volgende schriftelijke vragen:  
 
1. Omvang van de vernielingen  

a. Hoeveel bushokjes in Flevoland zijn er in de afgelopen drie jaar beschadigd of vernield?  

b. Is er sprake van een stijgende of dalende trend in het aantal vernielingen?  
 

2. Kosten  

a. Wat zijn de totale kosten geweest voor reparatie en/of vervanging van bushokjes per jaar over 
de afgelopen drie jaar?  

b. Wie is verantwoordelijk voor de bekostiging van deze schade: de provincie, de gemeenten, of 
bijvoorbeeld de exploitant van de bushokjes?  

 

3. Aangifte en opsporing  

a. Wordt er standaard aangifte gedaan van vernielingen aan bushokjes?  

b. Hoeveel daders zijn de afgelopen jaren hiervoor geïdentificeerd of bestraft?  

 

4. Preventie en maatregelen  

a. Welke maatregelen worden momenteel genomen om deze vorm van vandalisme te 
voorkomen?  

b. Zijn er plannen om aanvullende preventieve maatregelen te treffen, zoals steviger 
materiaalgebruik of buurtbetrokkenheid?  

c. Welke grens w.b.t. kostenomvang hanteert de provincie om over te gaan tot een onderzoek 
naar het hufterproof maken van de bushokjes?  

d. Wordt er samengewerkt met gemeenten, politie of andere partijen om dit probleem aan te 
pakken?  
 

5. Openbaar vervoer gebruikerservaring a. In hoeverre wordt het probleem van vandalisme 
meegenomen in evaluaties over de kwaliteit en beleving van het openbaar vervoer in Flevoland?  

 
Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet.  
Met vriendelijke groet,  
 
Ria Visser-Kapitein Namens fractie ChristenUnie Flevoland   


